
8 Pièces

370 m²

Réf. 7454126

6 500 000 €

Cannes
Maison à vendre (06400)
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Cannes : Au cœur d'un quartier très recherché, à quelques minutes de

la  Croisette  et  des  plages,  propriété  d'exception  inspirée  du  style

Palatine  de  1870,  essentiellement  de  plain-pied,  bénéficiant  d'environ

370 m² habitable. Spacieux et très lumineux triple séjour avec une belle

hauteur sous plafond, grande cuisine entièrement équipée, chambre de

Maitre en suite avec accès direct à la piscine, 3 chambres avec salles

de  bain.  La  propriété  offre  également  un  grand  bureau,  une  salle  de

cinéma,  une  salle  de  sport  avec  sauna.  Terrain  plat  de  4500 m²  avec

bel espace piscine et pool house. Pour les ...

In the heart  of a very sought-after area, a few minutes from the Croisette and the

beaches, exceptional property of 370 sqm, inspired by the Palatine style, essentially

on  one  level.  Spacious  and  luminous  living  room  with  high  ceilings,  large  fully

equipped kitchen, master en-suite bedroom with direct access to the pool, 2 other

bedrooms  with  private  bathrooms  and  access  to  the  garden.  The  property  also

offers a large office, a cinema room, a gym with sauna, an additional dressing room

and  parkings.  The  property  is  located  in  a  beautiful  flat  garden  of  4.500  sqm

enjoying century old trees, a ...

BARNES CANNES

16 RUE D'ANTIBES - 06400 CANNES

Contacter l'agence
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